
 

 

 

Motie  “Van volledigheid wordt rood niet groener”  

De Gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen, op donderdag 22 juni 2017, sprekend 

over agendapunt 15 plan van aanpak verduurzamen gemeentelijk vastgoed Haarlem,      

 

constaterende dat, 

- het college overweegt voor al het strategisch vastgoed in kaart te brengen wat het 

  energielabel is en een plan van aanpak te maken voor het verbeteren van de   

  energieprestaties, en een maatwerkadvies te geven,   

- dit meer dan 200 panden betreft,     

- er geen budget is om al de plannen van aanpak uit te voeren, 

 

overwegende dat, 

- de ontwikkelingen in de verbeteringsmethoden van de energieprestaties heel snel gaan,   

- de genoemde adviezen bij verschijnen al bijna achterhaald zijn,   

- de plannen van aanpak voor het overgrote deel opnieuw gemaakt of aangepast dienen te 

  worden als met de uitvoering gestart wordt, 

 

draagt het College op; 

 

- om voor een dwarsdoorsnede (leeftijd, omvang, gebruik) van 10% van het vastgoed bezit 

  een energielabel met verbeterplan voor de energieprestaties te maken,  

- de overige 90% van het gevraagde budget te benutten om daadwerkelijk panden te 

  verbeteren en de opgedane ervaring mee te nemen in vervolg onderzoeken en adviezen, 

- de overige panden in navolging van dit onderzoek in kaart te brengen, 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Gertjan Hulster 


